
PROCES VERBAL

încheiat azi, 5 aprilie 2024, cu ocazia convocării şedinţei extraordinare a 
Consiliului Local al municipiului Zalău care s-a desfăşurat Online şi cu respectarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă urâiătorii: dna Claudia Ardelean - director Direcţia 

Administraţie Publică, dna Mariană Cuibuş - director Direcţia Economică, dl Claudiu 

Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director Direcţia 

Resurse Umane, dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Vasile Caraba - 

consilier primar, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău.
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 

Municipiului Zalău, în data de 01.04.2024, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 490 din 
01.04.2024.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 01.04.2024, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:

Dl consilier Nicolae Fazakas 
Bună ziua!
Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Zalău, constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
astfel încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri 
locali. •
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Rog colegii să-şi înregistreze prezenţa pe platforma Online.
S-au conectat şi domnii consilieri Claudiu Breje şi Bogdan Zsolt.
Constat că sunt prezenţi 19 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 

dl consilier loan Şerban, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl 
consilier Claudiu Breje, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alexandru Lakatos, 
dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Ioana Tuduce, 
dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dl 
consilier Aurel Bican, dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dna consilier Amalia 

Găvriluţ, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Alin Guler, dl consilier 

Gheorghe Taloş, dl consilier Iulian Popiţ.
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In continuare, am consemnat următoarele:

Dl consilier Nicolae Fazakas

Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei comisii pentru proiectele de hotărâri:

Dl consilier Bican Aurel - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.

Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

j

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz 
favorabil.

Dna consilier Anda Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.

Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

Dl consilier Nicolae Fazakas
A

In continuare vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe aşa cum este 
primită de fiecare dintre dumneavoastră şi cum este postată pe site.

ORDINE DE ZI
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 05 aprilie 2024, orele 09,00

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă ce va conduce 
şedinţele Consiliului local al municipiului Zalău în perioada aprilie - iunie 2024.

2. Proiect de hotărâre privind modificarea, începând cu anul fiscal 2025, a 
nivelului valorilor impozabile, impozitelor, taxelor locale şi a altor taxe asimilate 
acestora, amenzilor, prin indexarea cu rata inflaţiei în procent de 10,4%.

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea noului Regulament privind desfăşurarea 
circulaţiei vehiculelor pentru transportul de mărfuri, ori pentru efectuarea de servicii 
sau lucrări în Municipiul Zalău.

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei definitive de repartizare a 
locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii - ANL.
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii Contractului de administrare 
nr. 60640 din 13.11.2014, încheiat între Municipiul Zalău şi Direcţia de Asistenţă 
Socială Zalău şi actualizarea anexei privind stabilirea modului de administrare a 
spaţiilor din imobilul Clădirea Transilvania cu date de carte funciară.

6. Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 
Socială Zalău a imobilului, situat în Municipiul Zalău, str. Sfânta Vineri, nr. IOC, bl. 
lAIFO, SC. C, ap. 13, în suprafaţă utilă de 207,44 mp proprietate privată a Municipiului 
Zalău, în vederea înfiinţării şi funcţionării unui Centru de zi pentru persoane adulte cu 
dizabilităţi.

7. Proiect de hotărâre privind eliberarea terenului proprietate publică a 
Municipiului Zalău, ce face parte din imobilul identificat în cartea funciară nr. 75614 
Zalău, nr. cad. 75614, prin desfiinţarea construcţiilor provizorii reprezentând 
garaje/copertine, în vederea efectuării unor lucrări de interes public în Municipiul Zalău 
cu ocazia implementării proiectului "Amenajare parcare etajată în zona Grădiniţei cu 
Program Prelungit nr. 1 - str. Gheorghe Doja”.

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine şi siguranţă publică al 
Poliţiei Locale a municipiului Zalău pentru anul 2024.

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractelor de mandat, prin 
care Asociaţiile de proprietari încredinţează Municipiului Zalău stabilirea şi efectuarea 
măsurilor ce se impun pentru pregătirea, contractarea şi implementarea proiectelor 
pentru creşterea eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe.

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 
fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice echipate cu sisteme ITS pentru 
transportul public local de persoane în Municipiul Zalău, finanţate prin PRNV 2021- 
2027.

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor pajişti, proprietatea 
privată a Municipiului Zalău, identificate în cartea funciară nr. 71658 Zalău (Ciutruci 
Ortelec) şi în cărţile funciare nr. 70808 Zalău şi nr. 56203 Zalău (Druia Stâna).

12. Proiect de hotărâre privind probarea bugetului creditului intern pentru anul 
2024, pentru împrumuturile contractate de către Municipiul Zalău şi completarea listei 
cu obiectivele de investiţii aprobată pentru anul 2024.

Vă rog să lansaţi aplicaţia de vot.
Vă rog să vă exprimaţi votul pentru ordinea de zi.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt. 
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Dl consilier Nicolae Fazakas
Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul proiectului de hotărâre la care 

aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 228 la alin.l Cod administrativ 

şi la care nu veţi participa.
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Dl consilier Nicolae Fazakas
1 .Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă ce va conduce şedinţele 

Consiliului local al municipiului Zalău în perioada aprilie-iunie 2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Nicolae Fazakas - Vă rog să faceţi propuneri pentru desemnarea unui nou 
preşedinte de şedinţă.

Vă anunţ că suntem prezenţi 21 consilieri.

Dl consilier Gheorghe Taloş - îl propun pe domnul Teodor Bălăjel preşedinte de 

şedinţă pentru a conduce şedinţele Consiliului local al municipiului Zalău în perioada 

aprilie-iunie 2024..

Dl consilier Nicolae Fazakas - Dacă mai sunt propuneri? Nu sunt.

Vă rog să lansaţi procedura de vot pentru dl consilier Teodor Bălăjel.

Cine este pentru? - 16 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 4 voturi.(Alin Guler, 
Ramona Goga, Zoltan Takacs, Olar Gabriela).
Dl consilier Aurel Bican nu a participat la vot.

Cu 16 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă ce va conduce şedinţele Consiliului local al municipiului Zalău 

în perioada aprilie-iunie 2024.

Se adoptă hotărârea nr. 94

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind modificarea, începând cu anul fiscal 2025, a 

nivelului valorilor impozabile, impozitelor, taxelor locale şi a altor taxe asimilate 
acestora, amenzilor, prin indexarea cu rata inflaţiei în procent de 10,4%.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparentă decizională prevăzută
de Leeea nr.52/2003. în această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau
opinii cu valoare de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea, 
începând cu anul fiscal 2025, a nivelului valorilor impozabile, impozitelor, taxelor 
locale şi a altor taxe asimilate acestora, amenzilor, prin indexarea cu rata inflaţiei în 
procent de 10,4%.

Se adoptă hotărârea nr. 95
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel •
3.Proiect de hotărâre pentru aprobarea noului Regulament privind desfăşurarea 

circulaţiei , vehiculelor pentru transportul de mărfuri, ori pentru efectuarea de servicii 
sau lucrări în Municipiul Zalău.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparentă decizională prevăzută
de Legea nr.52/2003. In această etapă au fost înregistrate propuneri, sugestii si
opinii cu valoare de recomandare. în urma cărora a fost formulată Nota de
completare/modificare nr. 26519/01.04.2024 la Referatul de aprobare al
primarului si Nota de completare/modificare nr. 2669/01.04.2024 la Raportul de
specialitate întocmit de Direcţia tehnică.
In baza acestor note de completare. Regulamentul a fost actualizat fată de forma
iniţială publicată în transparentă decizională.

La acest proiect de hotărâre au fost depuse două amendamente de către di 
consilier local Guler Alin Viorel.

Amendamentul 1 privind Anexa 1 - art. 6^1 al. 2

Amendamentul 2 privind Anexa 1 - art. 6^1 al. 6

Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler
Propun prelungirea timpului de aprovizionare până la ora 11,30 deoarece agenţii 
economici nu reuşesc să se încadreze în intervalul de aprovizionare stabilit.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
In urma discuţiilor cu agenţii economici aceştia sunt mulţumiţi de program. De la 
08,15-10,30 considerăm că este suficient.
Evităm să suprapunem orele de intrare la şcoli. Deasemenea dacă mărim timpul de 
staţionare pentru riverani riscăm să-şi facă unii cetăţeni piaţa, parcând pe pietonală. 
în sprijinul agenţilor economici şi a riveranilor am creat un sistem de acces pe bază de 
cartelă. Astfel vom reuşi să gestionăm accesul în zonă.
Dl consilier Mihai Crişan
Dacă venim cu excepţii se vor face abuzuri. Trebuie ca regulamentul să fie respectat cu 
stricteţe.
Sunt de acord şi cu propunerea domnului consilier Alin Guler pentru prelungirea 
acestui interval. '
Dl consilier Nicolae Fazakas
Am avut mai multe întâlniri cu agenţii economici. Sunt câteva cazuri specifice privind 
transportul mărfurilor perisabile, ei au traseu pe toată zona nord-vest.
Noi vrem să ajutăm dar dacă se constată abuzuri, vom lua măsuri.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel 
Toate intrările vor fi monitorizate.
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Supun la vot Amendamentul 1 privind Anexa 1 - art. 6'^! al. 2

Cine este pentru? - 8 voturi. împotrivă? - 10 voturi. Abţineri? - 3 voturi.
Cu 8 voturi „pentru” şi 10 voturi „împotrivă” a fost respins Amendamentul 1 

privind Anexa 1 - art. 6^1 al. 2.
Supun la vot Amendamentul 2 privind Anexa 1 - art. 6'^! al. 6

Cine este pentru? - 9 voturi. împotrivă? - 10 voturi. Abţineri? - 1 vot.
Dl consilier Lakatos Alexandru nu a participat la vot.

Cu 9 voturi „pentru” şi 10 voturi „împotrivă” a fost respins Amendamentul 2 
privind Anexa 1 - art. al. 6.

Supun la vot proiectul de hotărâre.
Cine este pentru? - 15 voturi. împotrivă? - Ivot (Bican Aurel). Abţineri? - 4 voturi 
(Olar Gabriela, Goga Ramona, Takacs Zoltan, Guler Alin).
Dl consilier Lakatos Alexandru nu a participat la vot.

Cu 15 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru aprobarea 
noului Regulament privind desfăşurarea, circulaţiei vehiculelor pentru transportul de 
mărfuri, ori pentru efectuarea de servicii sau lucrări în Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 96

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei definitive de repartizare a 

locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii - ANL.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Listei definitive de repartizare a locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii - ANL. 

Dl consilier Lakatos Alexandru nu a participat la vot.

Se adoptă hotărârea nr. 97

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii Contractului de administrare 

nr. 60640 din 13.11.2014, încheiat între Municipiul Zalău şi Direcţia de Asistenţă 
Socială Zalău şi actualizarea anexei privind stabilirea modului de administrare a 
spaţiilor din imobilul Clădirea Transilvania cu date de carte funciară.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de administrare nr. 60640 din 13.11.2014, încheiat între 
Municipiul Zalău şi Direcţia de Asistenţă Socială Zalău şi actualizarea anexei privind
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stabilirea modului de aidministrare â spaţiilor din imobilul Clădirea Transilvania cu 
date de carte funciară.

Dl consilier Lakatos Alexandru nu a participat la vot.

Se adoptă hotărârea nr. 98

DI preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă

Socială Zalău a imobilului, situat în Municipiul Zalău, str. Sfânta Vineri, nr. IOC, bl.
lAIFO, SC. C, ap. 13, în suprafaţă utilă de 207,44 mp proprietate privată a Municipiului
Zalău, în vederea înfiinţării şi funcţionării unui Centru de zi pentru persoane adulte cu
dizabilităti.»
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind transmiterea 
în administrarea Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău a imobilului, situat în Municipiul 
Zalău, str. Sfânta Vineri, nr. IOC, bl. lAIFO, sc. C, ap. 13, în suprafaţă utilă de 207,44 
mp proprietate privată a Municipiului Zalău, în vederea înfiinţării şi funcţionării unui 
Centru de zi pentru persoane adulte cu dizabilităţi.

Se adoptă hotărârea nr, 99

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
7.Proiect de hotărâre privind eliberarea terenului proprietate publică a 

Municipiului Zalău, ce face parte din imobilul identificat în cartea funciară nr. 75614 
Zalău, nr. cad. 75614, prin desfiinţarea construcţiilor provizorii reprezentând 
garaje/copertine, în vederea efectuării unor lucrări de interes public în Municipiul Zalău 
cu ocazia implementării proiectului "Amenajare parcare etajată în zona Grădiniţei cu 
Program Prelungit nr. 1 - str. Gheorghe Doja”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind eliberarea 
terenului proprietate publică a Municipiului Zalău, ce face parte din imobilul identificat 
în cartea funciară nr. 75614 Zalău, nr. cad. 75614, prin desfiinţarea construcţiilor 
provizorii reprezentând garaje/copertine, în vederea efectuării unor lucrări de interes 
public în Municipiul Zalău cu ocazia implementării proiectului "Amenajare parcare 
etajată în zona Grădiniţei cu Program Prelungit nr. 1 - str. Gheorghe Doja”.

Se adoptă hotărârea nr. 100
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine şi siguranţă publică al 

Poliţiei Locale a municipiului Zalău pentru anul 2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Planului de ordine şi siguranţă publică al Poliţiei Locale a municipiului Zalău pentru 
anul 2024.

Se adoptă hotărârea nr. 101

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractelor de mandat, prin 

care Asociaţiile de proprietari încredinţează Municipiului Zalău stabilirea şi efectuarea 
măsurilor ce se impun pentru pregătirea, contractarea şi implementarea proiectelor 
pentru creşterea eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
încheierii Contractelor de mandat, prin care Asociaţiile de proprietari încredinţează 
Municipiului Zalău stabilirea şi efectuarea măsurilor ce se impun pentru pregătirea, 
contractarea şi implementarea proiectelor pentru creşterea eficienţei energetice a 
blocurilor de locuinţe.

Se adoptă hotărârea nr. 102

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 

fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice echipate cu sisteme ITS pentru 
transportul public local de persoane în Municipiul Zalău, finanţate prin PRNV 2021- 
2027.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Studiului de oportunitate pentru fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice 
echipate cu sisteme ITS pentru transportul public local de persoane în Municipiul 
Zalău, finanţate prin PRNV 2021-2027.

Se adoptă hotărârea nr. 103
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor pajişti, proprietatea 

privată a Municipiului Zalău, identificate în cartea funciară nr. 71658 Zalău (Ciutruci 
Ortelec) şi în cărţile funciare nr. 70808 Zalău şi nr. 56203 Zalău (Druia Stâna). 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Studiului de oportunitate pentru fundamentarea achiziţiei de autobuze electrice 
echipate cu sisteme ITS pentru transportul public local de persoane în Municipiul 
Zalău, finanţate prin PRNV 2021-2027.

Se adoptă hotărârea nr. 104

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
12.Proiect de hotărâre privind probarea bugetului creditului intern pentru anul 

2024, pentru împrumuturile contractate de către Municipiul Zalău şi completarea listei 
cu obiectivele de investiţii aprobată pentru anul 2024.

Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
A

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Takacs Zoltan nu a participat la vot..

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind probarea 

bugetului creditului intern pentru anul 2024, pentru împrumuturile contractate de către 

Municipiul Zalău şi completarea listei cu obiectivele de investiţii aprobată pentru anul 
2024.

Se adoptă hotărârea nr. 105

Diverse
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler
S-a făcut o greşeală pe hărţile cu traseele autobuzelor Transurbis afişate în staţiile de 
autobuz. Roza - vânturilor este orientată greşit.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Vă mulţumim. Vom verifica şi remedia acest aspect.
Dna consilier Gabriela Olar
Cetăţenii din zona străzii Bistriţei solicită o linie de autobuz, nu toţi au maşină.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Vom da curs solicitării. Ştim că sunt aproximativ 100 de familii şi copii în zonă. 
Cetăţenii trebuie să facă o solicitare scrisă către primărie sau către operatorul de 
transport Transurbis.
Dl consilier Dan Bercean
In zona sensului giratoriu dinspre Hereclean, cel care face legătura şi cu varianta 
ocolitoare, asfaltul este rupt. Până când se rezolvă problema cu drumurile poate se 
găseşte o variantă să se repare drumul.
Ar mai fi o problemă vis-a-vis de gară. Am vorbit şi cu domnul Dan Curea şi apreciez 
rapiditatea cu care vine la sesizări. Dacă s-ar putea ca staţia de autobuz să fie mutată pe 
trotuarul din faţa gării şi să treacă staţia de taxi pe culoarul şoselei, pentru că cetăţenii 
coboară din autobuz în mijlocul străzii.
Dl Dan Curea
Am făcut demersuri să luăm acel teren în proprietate. Referitor la mutarea staţiei de 
taxi vom analiza dar pe partea opusă avem în proiect să montăm staţii electrice. Avem 
în vedere această propunere.
Dl consilier Dan Bercean
Cetăţenii care locuiesc pe strada Porolissum au câteva lucruri legate de Compania de 
Apă. Cetăţenilor li s-a spus că trebuie să-şi monteze cămine pentru canalizare dar 
pentru montarea acestora ar însemna să fie spartă zona de asfalt care deja este 
terminată.
Dl Dan Curea
S-au intercalat lucrările noastre pe mobilitate cu lucrările pe POIM. Pe POIM, 
magistralele s-au făcut şi s-au dus conductele către proprietăţi. Conductele către 
proprietăţi au rămas lăsate până la limita de proprietate. Am avut termen să terminăm 
acest proiect până anul trecut în 31.12.2023, nu s-a reuşit din cauza acestor lucrări. 
Avem o grămadă de lucrări de finalizat.
Aceste racorduri se fac în baza unor autorizaţii de construire şi sunt în sarcina 
proprietarilor pentru că trebuie să se transfere de pe fosele septice să se conecteze în 
canalizarea menajeră.
Săptămâna aceasta am avut o vizită în teren cu constructorii care au făcut lucrările 
pentru Compania de Apă şi împreună cu un reprezentant de la Compania de Apă. Sunt 
câteva probleme şi am solicitat a se lua măsuri şi urgenta finalizarea acestor lucrări 
pentru că populaţia suferă.
Dl consilier Mihai Crişan
Pe str. Porolissum s-au trimis notificări populaţiei încă din vara anului trecut. S-au 
prezentat doar 50 la sută la sediul Companiei de Apă pentru contractarea serviciilor de 
canalizare. Abia acum i-am notificat că vom sista furnizarea apei.
Dl consilier Dan Bercean
Eu am întrebat dacă Compania de apă a lăsat acele guri peste care oamenii să-şi pună 
acele canale.
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Dl consilier Mihai Crisan
9

Programul POIM s-a finalizat cu dop de capăt lângă gard sau în proximitatea gardului. 
Aşa este programul, intră pe Cheltuiala beneficiarului să-şi facă căminul de racord 
pentru a-şi face delimitarea reţelei private faţă de cea publică.
Dl consilier Alin Guler
Vi se pâre normal ca pe o stradă care a fost recepţionată de un an jumate, canalizarea 
făcută de trei ani, s-au făcut racordările de către populaţie în procent de 90% acum doi 
ani, e normal ca zilele trecute să se mai lege şi alţi cetăţeni care lucrează în instituţii 
publice conduse de către PSD?
La noi pe stradă racordurile s-au făcut înainte de a se turna asfaltul.
Din punctul meu de vedere cred că şi cetăţenii aii partea lor de vină.
Dl consilier Dan Bercean
Eu vorbesc despre faptul că au deja străzile asfaltate pe domeniul public, ei trebuie să 
spargă.
Dl preşedinte Bălăjel Teodor
Domnule Crişan! Dumneavoastră sunteţi consilier şi director tehnic. Din punct de 
vedere tehnic proiectul pe DJ riu e tocmai ce trebuie. Nu duceţi discuţia în derizoriu. 
Domnul consilier Guler nu a pus foarte corect problema.
Acolo era o proprietate. Probabil s-a vândut între timp, probabil s-a construit o casă, 
era normal să se racordeze la utilităţi.
Proiectul trebuie să fie bine gândit, la fel şi implementarea, să avem un mod de lucru 
eficient.
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
si vă doresc o zi frumoasă!
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